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Protokół Nr 19/16 

Posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Sejmiku Województwa 
Świętokrzyskiego, które odbyło się 23 maja 2016 roku w sali konferencyjnej nr 204 
budynku administracyjnego Świętokrzyskiego Centrum Onkologii w Kielcach, w godzinach 
9.30 – 10.15. 

Obrady prowadził dr Grzegorz Świercz – Przewodniczący Komisji. 

Zawiadomienie o posiedzeniu stanowi zał. 1 do protokołu. 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz osoby zaproszone zgodnie  
z listami obecności stanowiącymi zał. 2 i 3 do protokołu. 

Porządek obrad: 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia Powiatowi Skarżyskiemu pomocy 
finansowej. 

2. Informacja o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Województwa 
Świętokrzyskiego na lata 2016-2043 za I półrocze 2016 roku. 

3. Informacja o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2016 roku. 
4. Informacja o przebiegu wykonania planów finansowych za I półrocze 2016 roku, 

przedłożonych przez samorządowe instytucje kultury. 
5. Sprawy różne. 
 

Projekty uchwał stanowią załącznik do akt XXVI sesji Sejmiku Województwa 
Świętokrzyskiego. 
 
dr Grzegorz Świercz – Przewodniczący Komisji powitał zgromadzonych i zaproponował 

przesunięcie punktów 2 i 3 na początek posiedzenia.  

Propozycja została przyjęta jednogłośnie pozytywnie. 

 
Przebieg posiedzenia: 
 
Ad. 2 i 3. 

2. Informacja o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Województwa 
Świętokrzyskiego na lata 2016-2043 za I półrocze 2016 roku. 

3. Informacja o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2016 roku. 
 
Radni już wcześniej wysłuchali informacji na powyższe tematy na poprzednich 

posiedzeniach Komisji, nie chcieli ponownego referowania. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Informacje zostały przyjęte jednogłośnie pozytywnie. 

 

Ad. 1. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia Powiatowi Skarżyskiemu pomocy 

finansowej. 

 

Małgorzata Kowalińska – Zastępca Dyrektora Departamentu Promocji, Edukacji, 

Kultury, Sportu i Turystyki zreferowała temat zgodnie z uzasadnieniem do projektu 

uchwały. Podkreśliła, że wspierają tę bibliotekę od 2014 roku, oczekiwania w kwestii kwoty 

oczywiście były znacznie większe, ale akurat w tym roku zapadła decyzja, że będzie  

to pięćdziesiąt tysięcy złotych. Pieniędzy jest co raz mniej, więc i możliwości mniejsze. 
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Zależy im, żeby wspierać Powiatową Bibliotekę w Skarżysku Kamiennej, ponieważ to jedyny 

powiat, który przejął takie zobowiązanie od województwa.  

 

W dyskusji uczestniczyli: Marek Strzała, Małgorzata Kowalińska. Rozmowa dotyczyła kwot 

dofinansowania biblioteki w poprzednich latach. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany jednogłośnie pozytywnie (opinia stanowi załącznik  

nr 4 do protokołu). 

 

Ad. 4. 

Informacja o przebiegu wykonania planów finansowych za I półrocze 2016 roku, 

przedłożonych przez samorządowe instytucje kultury. (zał. Nr 5) 

 

Małgorzata Kowalińska – Zastępca Dyrektora Departamentu Promocji, Edukacji, 

Kultury, Sportu i Turystyki zreferowała temat zgodnie z załączonym materiałem. 

Zaznaczyła, że Teatr im. S. Żeromskiego boryka się obecnie z problemami finansowymi, 

poprzedni dyrektor podjął kilka decyzji w sprawach finansowych, które do dziś odbijają  

się echem. Potrzeba jeszcze trochę czasu na wyjście na prostą. 

Zespół Kielce może całkiem przestać istnieć, ponieważ jest małe zainteresowanie 

potencjalnych członków zespołu. Brakuje pieniędzy na finansowanie kadry.  

Filharmonia Świętokrzyska wciąż ma te same problemy, muzycy nadal są słabo 

wynagradzania, cały czas trwa między nimi konflikt. Grożą, że jeśli ich wypłaty nie poprawią 

się, któregoś dnia wyjdą z koncertu i pójdą grać na weselach. Budynek jest duży, wymaga 

ogromnych nakładów na utrzymanie. Dyrektor chce aplikować o dofinansowanie 

odnawialnych źródeł energii – mianowicie chciałby na dachu budynku zamontować ogniwa 

fotowoltaiczne. 

 

W dyskusji uczestniczyli: Marek Strzała, Tadeusz Kowalczyk, Małgorzata Kowalińska, 

Grzegorz Świercz. 

Radni pytali między innymi o zatrudnienie w WDK, mieli kilka pomysłów odnośnie promocji 

teatru. Pani Dyrektor Kowalińska uważała, że nie powinno się wchodzić w kompetencje 

dyrektorów, zwłaszcza, tam, gdzie mamy do czynienia ze sztuką. 

 

Spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Na tym posiedzenia zakończono. 

 

 

 

         Przewodniczący Komisji 

 

 

           dr Grzegorz Świercz 

 

 

 

Protokół sporządziła  

Daria Biskup-Kozik 


